



## 3 Days Macau + Zhuhai + Zhongshan Tour

Tour Code: MFMZHUZHS3

Days	Destination	Meals	Hotel
01	Singapore → Macau	-	Of Your Choice
02	<b>Macau City Tour</b> – Macau – Penha Hill (on bus) – A-Ma Temple – Kun Lam Statue – Famous Native Store – Fisherman's Wharf – Cheokyut Store – Ruins of St Paul – Venetian Resort – Zhuhai	Breakfast, Lunch	Stay at Zhuhai Hotel
03	<b>Zhuhai/Zhongshan City Tour (Compulsary Tour)</b> – Lover's Road – The Fisher's Girl Statue – XiJingShan Garden – BaoShuTang Shop(30min) – Zhongshan – The Former residence of Dr.Sun Yat-Sen – Cuiheng Village- Gongbei Port shopping Plaza <i>*Free at leisure &amp; back to Macau or Hong Kong hotel on your own arrangement*</i> <i>*Optional : Zhuhai Jiuzhou Port to Hong Kong ferry ticket: SGD45/PAX Or Zhuhai Jiuzhou Port to Hong Kong airport ferryticket: SGD65/PAX</i>	Breakfast, Lunch	

### Day 1: Singapore → Macau

Check in at Changi Airport for your schedule flight to Macau. Upon arrival, you will meet the local representative and be transferred to your Hotel.

### Day 2: Macau City Tour – Macau – Penha Hill (on bus) – A-Ma Temple – Kun Lam Statue – Macau Tower (Ground) – Famous Native Store – Fisherman's Wharf – Cheokyut Store – Ruins of St Paul – St Dominic Church – Leal Senado Square & Buliding – Zhuhai (Breakfast, Lunch)

This morning, visit the A-Ma Temple, on the way we will pass by **Penha Hill**. **A-Ma Temple** is dedicated to the seafarer's goddess dates from the early 16<sup>th</sup> century. Next visit **Kun Lam Statue & Macau Tower (Ground)** - is known as the 10th tallest standing tower in the world and a member of the World Federation of Great Towers. The tower measures 399 meters above ground level and comprises of conference facilities and entertainment lifestyle. Next visit the **Famous Native Store** which is selling traditional & famous local cookies. After that, visit to the **Fisherman's Wharf**. After lunch, is your shopping time at **Cheokyut Store**. Next continues the tour to **Ruins of St Paul** - appreciate the beautiful sculptures on the archaeological façade. In 1835, a fire erupted in the kitchen, destroying the church and almost all the complex. Evening, transferred to Macau Border Zhuhai, guide pick up at Zhuhai gate transfer to Hotel.

### Day 3: Zhuhai/Zhongshan City Tour– Lover's Road – The Fisher's Grill Statue – XiJingShan Garden – BaoShuTang Sho(30min)p – Zhongshan – The Former Residence of Dr. Sun Yat-Sen– Cuiheng Village – Gongbei Port shopping Plaza (Compulsary Tour) (Breakfast, Lunch)

Today start Zhuhai city tour to **Lover's Road** and **The Fisher's Girl Statue** to take a picture with the landmark. Then will move forward to **XiJingShan Garden & BaoShuTang Shop (30min)**. After that we will proceed to Zhongshan to visit the **former residence of Dr. Sun Yat-Sen** and **Cuiheng Village**, is the birthplace of Sun Yat-Sen, the 'Father of the Nation' of the Republic of China. Tour will end and dismiss at **Gong Bei Shopping Plaza** – underground shopping mall. **\*\*Free at leisure & back to Macau or Hong Kong hotel on your own arrangement\*\***

**Note\* For those passenger who are returning to Singapore on Day 3(night flight), will transfer to airport after the city tour with fond memories of your holiday with Wingo Travel.**

**Note: Under certain circumstances, the actual sequences of the sightseeing tour may be altered for smooth flow of the over all program.**

**\*\*\*Service fee of tour guide/driver: Macau side HKD50/pax, Zhuhai side HKD50/pax**

**\*\*\*China Visa by passenger own arrangement**

**\*\*\*Midnight arrival or departure (20:00pm - 0600am) transfer charge – SGD10/pax/way**

**\*\*\*Zhuhai shopping tour, no shopping surcharge SGD50/pax .**

**Mode of Payment: Cash / Cheque (Credit Card – additional 4% admin fees / Nets – additional 1% admin fees)**

27 May 15

# 3 天澳门珠海中山游

Tour Code: MFMZHUZHS3

天数	行程安排	餐食	酒店
01	新加坡→澳门	-	澳门酒店
02	澳门市区游-主教山(远望)-妈阁庙-观音像-澳門旅遊塔(底层)-老餅家-渔人码头-卓越百貨-大三巴牌坊-玫瑰堂-议事堂前地-民政总署大楼-珠海	早餐、午餐	珠海酒店
03	珠海市区游(强制性)-情侣路-渔女像-石景山公园-宝树堂(30分钟)-中山-翠亨村(孙中山故居)-拱北地下购物城(*乘客可自由活动后自行回返澳门或前往香港。自费安排:珠海码头到香港码头的单程渡轮票:SGD45/PAX*)或珠海码头到香港码头的单程机场渡轮票SGD65/PAX*	早餐、午餐	

## 1. 新加坡→澳门

乘搭豪华客机飞往素有东方<蒙地卡罗>之称的澳门，抵达后，由本公司代表接往酒店休息。

## 2. 澳门-主教山(远望)-妈阁庙-观音像-澳門旅遊塔(底层)-老餅家-渔人码头-卓越百貨-大三巴牌坊-玫瑰堂-议事堂前地-民政总署大楼-珠海 (早餐、午餐)

早餐后，出发到妈阁庙，沿途会经过**主教山(远望)**，首先参观“**妈阁庙**”是供奉妈祖，这樽神像是从16世纪开始，随后游览**观音像**和**澳門旅遊塔(底层)**。之后你可到**老餅家**购买当地的特产。随后到**渔人码头**游览。午餐后，到**卓越百貨**购物。然后可欣赏多个极富葡国传统特色之建筑物，著名景点**大三巴牌坊**是属1602年兴建的圣保禄大教堂的部份建筑，教堂是由三个殿堂组合而成，并结合中国与日本的工程历时了八年建造才完成，成了天主教在东南亚的传教中心，令人惋惜的是1835年一场大火几乎夺走了整栋教堂建筑，留下现今罕见的大三巴牌坊，如今已成为澳门城市的象征。傍晚送往澳门边境珠海、导游会在珠海的边境接了之后送往珠海酒店。

## 3. 珠海-珠海市区游(强制性)-情侣路-渔女像-石景山公园-宝树堂(30分钟)-中山(孙中山故居)-翠亨村-拱北地下购物城 (早餐、午餐)

早上，开始我们的市区游到珠海著名的**情侣路**。驻足在**渔女像**留影拍照。接着参观著名的**石景山公园**。之后前往**宝树堂**。接着参观**中山与翠亨村**-民主革命先行者孙中山的故居。最后傍晚在**拱北地下购物城**尽情享受购物乐趣。自行回返澳门后于指定时间集合，乘车前往机场，乘搭客机回返新加坡，结束愉快旅程。希望我们永高旅行社为你安排的行程您会满意。

(\*乘客可自由活动后自行回返澳门或前往香港。自费安排:珠海码头到香港码头的单程渡轮票:SGD45/PAX\*或珠海码头到香港码头的单程机场渡轮票SGD65/PAX\*)

### 备注:

自行办理入境中国的签证。

根据气候条件，参观顺序有所调整。

一切行程以英语为准。

行程若有调整，将以当地接待社安排为准。谢谢配合。

澳门当地导游以及司机HKD50每人。珠海当地导游以及司机HKD50每人。

午夜出发或抵达(20:00P.M-06:00A.M)，接机/送机每程费用SGD10/每人。

\*\*\*如客人中途离团需付新币50元给当地导游\*\*\*。